
   A- A+ 

15 Temmuz hangi darbeden esinlendi

Genelkurmay Çatı Davasında sanıkların esas hakkındaki mütalaaya karşı
savunmalarının alınmasına devam edildi.

Ankara 17. Ağır Ceza Mahkemesi'nde görülen Genelkurmay Çatı Davasında sanıkların esas hakkındaki mütalaaya karşı
savunmalarının alınmasına devam edildi.

Bugünkü celsede savunmasını yapan eski Tuğamiral Ömer Faruk Harmancık, savunmanın 2 günle sınırlandırıldığının
tutanağa geçirilmesini istedikten sonra, "Sözlerime şunu, şunu anlatacaktım, ama vazgeçtim" diyerek, yaklaşık yarım saat
süren bir giriş yaptı. Şu ana kadar yapılan savunmaların her birinin başyapıt niteliğinde olduğunu, kendisine söyleyecek çok
bir şey kalmadığını belirten Harmancık, Başkan Oğuz Dik'e hitaben, "Bu savunmalardan sonra sizin de olaylara, insanlara,
sanıklara, tanıklara, Hulusi Akar ve yanındakilerine bakış açınızın değiştiğini düşünüyorum" dedi.

“EMİR DEĞİL. BİZ ASKER DEĞİLİZ”

Soruşturma ve kovuşturma sürecinde yaşanan hukuk “ihlallerini” sıralayıp, "Sanki üstün bir akıl, görünmeyen bir el, 15
Temmuz davalarının yine hukuk tarafından , hukuken bozulması için çaba sarfediyor" yorumun yapan
Harmancık, FETÖ'yle mücadele konusunda Polis Akademisi'nde düzenlenen çalıştaya Mahkeme Başkanı Dik'in de "Emirle
katıldığı" ifadesini kullanınca şu diyaloglar yaşandı:
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Başkan: Emir değil. Biz asker değiliz.

Harmancık: Niçin gittiniz?

Başkan: Biz gideriz, ne olacak?

Harmancık: Hangi kelimeyi kullanayım?

Başkan: Resmi bir çalıştaya katıldık.

Harmancık: Telefon mu açtılar, davetiye mi gönderdiler? Siz gidiyorsunuz, hukuk ihlali, ihsas-ı rey olmuyor, tarafsızlığınız
bozulmuyor, bağımsızlığınız zedelenmiyor. Velev ki öyle. Buradaki askerler de emirle gitti. Emre itaati suç saymak
insafsızlık olur.

“YSK 15 TEMMUZ'U SEVENLER DERNEĞİ Mİ”

Harmancık, sözde Yurt Konseyi üyesi olduğu suçlamasını cevaplandırırken, şunları söyledi:

"İddianamede 'Yurtta Sulh Konseyi (YSK) üyelerinin kimlerden oluştuğuna yönelik bir belge ve ifadeye rastlanmamıştır'
diyor. Savcı esas hakkındaki mütalaasında, iddianame içeriklerini aynen tekrar ettiğini belirtiyor. Yani kovuşturma
aşamasında da YSK konusunda bilgi, belge bulunamadığını söylüyor. Özetle YSK, hukuken hiçbir anlam ifade etmeyen,
kıymet-i harbiyesi olmayan, davanın popülaritesi için üretilen sanal bir kurgudur."

15 TEMMUZ'UN TAMAMEN 12 EYLÜL'DEN KOPYALANAN BİR SENARYO OLDUĞU GÖRÜLMEKTEDİR

"YSK 15 Temmuz'u sevenler derneği mi?" diye sorup, Genelkurmay'da bulunan bir kitap ve soruşturma tutanaklarından
hareketle, 15 Temmuz'un 27 Mayıs ihtilaline benzetilerek, YSK'nın 38 kişiden oluştuğunun savunulduğunu hatırlatan
Harmancık, şöyle devam etti:

"Genelkurmay'da 12 Eylül'le ilgili kitaplar, başarılı olmuş Bayrak Harekat Planı da var. Daha ilginci, 15 Temmuz'un 27
Mayıs'a benzetilmesine yol açan İhtilal Çıkmazı isimli kitap deliller arasında yok, ama Bayrak Harekat Planı var. Bu
darbeciler 27 Mayıs'tan mı, 12 Eylül'den mi yararlandı. Karşılaştırıldığında birçok açıdan 12 Eylül'e benzemektedir. Mesela
12 Eylül'deki konsey, 27 Mayıs'taki komitedir ve 27 Mayıs'ta emir-komuta zinciri yoktur. Özetle, 15 Temmuz'un tamamen 12
Eylül'den kopyalanan bir senaryo olduğu görülmektedir. 15 Temmuz hangi darbeyle benzeşiyor, bağımsız bir bilirkişi
incelemesi yapılsın.

Bunun önemi şudur; 27 Mayıs'a benzemediği kabul edilirse, YSK'nın zorlama 38 sayısı ortadan kalkacak, bunun sonucunda
da ya 5 kişilik yeni bir konsey tespit edeceksiniz veya 'Konsey falan yok' diyeceksiniz. Konseyin 38 kişiden oluşup,
oluşmadığını doğrulayabilecek yegane tanık Hulusi Akar'dır. Herhalde kendisine, 'Başımıza geç' teklifi yapılırken, YSK'dan
bahsedilmiştir. Nedense Akar bu konuya hiç girmiyor, 'Yurtseverler birliği gibi aklımda kaldı' diye küçümsüyor."

“PANİK BUTON SORULDU DA YSK SORULMADI”

Duruşmanın saat 14.00'te başlayan öğleden sonraki bölümünde sözde Yurtta Sulh Konseyi'ne ilişkin beyanlarına devam
eden Harmancık, şunları söyledi: "Konseyde olduğu belirtilen Mehmet Dişli ile aramızda büyük husumet vardır. Bunu
Genelkurmay Başkanı, Kuvvet Komutanı, Kurmay Başkanı bilir. İkimizin ismini aynı listede düşünmek hayaldir. Böyle bir
listeyi ancak onu ve beni hiç tanımamış birileri yapabilir. 15 Temmuz gecesi Hulusi Akar Akıncı'da sohbet etti, konuştu,
sorular sordu, çay içti, bir şeyler yedi, TV izledi. Acaba Yurtta Sulh Konseyi'nin kimlerden oluştuğunu, Konseyin Başkanının
kim olduğunu, Kuvvet Komutanlarından kimlerin yer aldığını, yer almayanların neden olmadığını sormuş mudur?
Sormamışsa, demek ki, hiç merak etmedi. Belki de sordu, ama aldığı cevaplar sizinle paylaşılacak kadar değerli değil ki,
kendisine saklıyor. Özel celsede ifadesi alınan Akar'a, özel kalem müdürünün seçimi, panik buton soruldu da YSK
sorulmadı. Sayın Başkan, bunu sormayı neden unuttuk dersiniz."

“KUZGUN KOD GİZLİ TANIK…”

Tüm gerçeklerin ortaya çıkması için Genelkurmay Başkanı ile Kuvvet komutanlarının 1-15 Temmuz tarihleri arasında nerede
olduklarına ilişkin program-otel ile baz bilgilerinin dosyaya kazandırılmasını isteyen Harmancık, Çayyolu'nda bir villada
darbe toplantısı yaptığı suçlamasını ise, "Öyle bir villaya hiç, ama hiç gitmedim. Ne orada, ne de başka mekanda sivil veya
asker hiç kimseyle 15 Temmuz planlaması yapmadım" sözleriyle reddetti. 

Harmancık, villada parmak izinin bulunduğu iddiası konusunda da şöyle konuştu:

"Kuzgun kod gizli tanık Halil İbrahim Yıldız'a söz konusu villada ifadesinden 21 gün sonra keşif yaptırılıyor. Bu arada villa
boşaltılıyor, temizleniyor. Parmak izim madem kesin, 15 gün TEM'de bunu kabul etmeye zorlandım. Günümüzün teknolojik
imkanları ile parmak izi bir yerden bir başka yere rahatlıkla transfer edilebilir. Evdeki diğer 4 meçhul parmak izi kimindir?
Söz konusu villanın olay yeri inceleme formu ve tespit tutanağı, bulgu, delil listesi formu, olay yeri krokisi ile delillerin
bulunduğu yerler ve mühür açma tutanağı dosyada yoktur. Tutanaktaki adres dahi o villanın adresi değil. Villaya kadar en
az 14 güvenlik kamerası var. Bırakın bunları, villanın yakınındaki kamera kayıtları bile dosyada yok. Acaba neden? Kamera
kayıtları dosyaya intikal ettirilmiş olsa, o villaya kimlerin girip çıktığını öğrenmiş olacaktık. Bu davanın en kritik suç
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mahallinin üzeri örtülmüştür."

Kuzgun kod Halil İbrahim Yıldız'ın, kendisini o villaya götürdüğünü söylediği Hasan Coşkuner'in 4-8 Temmuz tarihleri
arasında Trabzon'da olduğuna dair belgeler bulunduğuna dikkat çeken Harmancık, "Hasan Trabzon'da ise Halil İbrahim
Yıldız'ı villaya götüren Hasan kim? Halil İbrahim Yıldız'ı villaya götüren Hasan ise Trabzon'daki Hasan kim?" diye sordu.

Harmancık, Donanma davası sanığı, Gölcük Deniz Üssü eski komutanı Hayrettin İmren'in, "11 Temmuz'da Mert kod isimli
biri beni Ümraniye'de bir eve götürdü. Ömer Faruk Harmancık geldi. 3 dakika görüştük. 15 Temmuz'da darbe
yapılacağını söyledi" şeklindeki iddialarını da şöyle yalanladı:

"Etkin pişmanlıktan yararlanan İmren'in ifadelerinde çok çeliski var. Ümraniye'deki ev hala meçhul, yer gösterme
yapılmamış. İzmit-İstanbul arasında plaka tanıma sistemi var, ama Mert'in İmren'i götürdüğü arabanın plakası da
bilinmiyor. Mert kod, böyle bir intikalin olmadığını söylüyor. O zaman İmren'i İstanbul'a götüren kim? İlk ifadesinde
İstanbul'a 11

Temmuz'da götürüldüğünü anlatıyor. Ancak bu tarihte daha Adil Öksüz ABD'ye uçuyor. Senaryonun bu kısmını iyi
çalışmamış olacak ki, sonra 11 Temmuz'u 13 Temmuz yapıyor. İyi de 13 Temmuz'da Ankara'dayım, benimle görüşmesi
mümkün değil. Hayrettin İmren'in sağlık durumunun cezai ehliyet açısından tespit edilerek, dosyaya konulmasını ve burada
dinlenmesini istiyorum."

Harmancık, savunmasına devam ederken sık sık araya giren sanık Murat Koçyiğit'in insicamını bozduğunu, bir şey fırlatma
ihtiyacı duyduğunu belirtip, "Sayın Başkan, sizin Murat'a karşı bir sempatiniz var" deyince Başkan Dik, "Kendi savunmasını
bitiremedi, 'Bingo, bingo' deyip durdu" karşılığını verdi.

Ömer Faruk Harmancık'ın savunmasına yarım devam edilmek üzere bugünkü celse saat 19.10'da sonlandırıldı.
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